
Zápis z jednání zástupců oblasti Vltava 
 
Dne 31.1.2019, místo jednání zasedací místnost hotelu Sloup Řípec 
 
Přítomni: P. Šveňha, D. Macháček, S. Cox, V. Kučera, M. Kurfirst, J. Johánek,  T.  Macas, zástupci 
klubů: TJ Bohemians, TJ VS Tábor, 1. Centrum zdravotně postižených jižních Čech, VK Smíchov, 
VK Blesk, SK HAMR – veslování, TJ Jiskra Třeboň, ČVK Praha, VK Vajgar J. Hradec, VK Slavia 
Praha 
 
Omluveni: TJ Lokomotiva Beroun, J. Makovička, M. Kozák,  
 

1. D. Macháček – Priority sezóny 2019 a výzvy do budoucna 
- Info o důležitosti úspěchu veslování na OH 
- Info o očekávaných dotačních programech 
- Podpora akademického sportu 
- Podpora halového veslování a příbřežního veslování 
- ČVS pořádá 11. 1. 2020 ME v halovém veslování  

 
2. J. Johánek – Finance ČVS a dotační programy MŠMT 2019 

- Žadatelé o dotace (zejména v programu MŮJ KLUB) musí sledovat webové stránky 
MŠMT http://www.msmt.cz/sport-1 

- V roce 2019 bude menší podpora v programu ORGANIZACE SPORTU 2019 – 
Sportovní svazy (dříve Program V.), ČVS bude dále podporovat stávající projekty 
dle výše přidělených prostředků. Odměny za pořádání regat budou ve stejné výši.  

- Rejstřík sportu – nutno zaregistrovat svůj klub, sportovní zařízení (mělo být do 
31.12.2018), a členy (do 30.6.2019)  

- Dotazy :  
- P. Šveňha:  jsou předávány údaje o členské základně ČUS a jaký vztah je mezi ČVS 

a ČUS  
- J. Johánek – ČVS údaje o členské základně ČUS nepředává, údaje o členské 

základně jsou předávány pouze na MŠMT. ČVS je členem ČUS a účastní se valných 
hromad. Je třeba, aby MŠMT jasně stanovilo definici registrovaného člena a to jak 
v podmínkách klubu i v TJ s ohledem na jeho členství ve sportovním svazu. 
 

3. V Kučera – SCM a juniorská reprezentace 
- SCM systém – pokračuje v nezměněné formě, změny budou pouze s ohledem na 

případné změněné podmínky MŠMT 
- Trenéři – kde není licencovaný trenér SCM a současně tam je člen SCM, toto SCM 

bude řízeno ÚTM 
- Každý trenér SCM se bude muset účastnit na společných akcích SCM 
- Změny v nominačních kritériích 
- Všechna nominační kritéria a termíny budou zveřejněny na webu 
- Školení trenérů – nutnost z hlediska podmínek MŠMT 
- Reprezentační akce juniorů : MR Mnichov, MEJ Essen, testování červen (15.-16.6.), 

MSJ Tokio, Coupe de la Jeunesse Corgeno.  
- Dotazy :  
- M. Podrazil:  bude testování stejné ? Ti, co jeli loni trenažér, byli znevýhodněni. 



- V. Kučera – testování ovlivní i možnost nákupu letenek. Nominace bude ovlivňovat 
umístění na MEJ, ale způsob testování se měnit nebude. Podmínky nominace budou 
zveřejněny na webu. 

- T. Klíma:  má ČVS připravenu koncepci jednotné techniky a sportovní přípravy pro 
mládež? 
V. Kučera: – Labská akademie veslování připravuje ve spolupráci s P. Panuškou 
kvalitní materiál. O funkci metodika se uvažuje a ČVS mapuje vhodné kandidáty. 
S. Cox : - Důležitá jsou videa, která ukazují případné chyby a nedostatky.  
 

4. Simon Cox – U23 a seniorská reprezentace 2019 
- Letošní rok je nejdůležitější z ohledu kvalifikace na OH 2020 
- Pro letošní sezónu nejsou limity z hlediska lokace MS seniorů – kdo bude mít 

šanci uspět, šanci dostane 
- Ve fázi přípravy není rozdíl mezi U23 a seniory, dělení nastane až po testech a 

účasti na jarních regatách 
- Všechny termíny byly zveřejněny na webu  
- MS U23 (USA) – je logisticky a finančně velmi náročná akce. Pojedou jen posádky 

s ambicemi na špičkové umístění. Předběžná úvaha je účast 2-4 čtyřek.  
- ME U23 – Ioannina (GRE) – strategie je obdobná jako v minulé sezóně – příležitost 

i pro úspěšné juniory 
- Zimní výsledky testování jsou dobré 
   

5.   T. Macas – informace z akademického veslování  
- Budování členské základny – snaha, aby každá univerzita měla svůj klub 
- Uvolňování reprezentantů – dva roky platí novela školského, dle kterého je 

univerzita povinna umožnit uvolnění, případně individuální studijní plán 
reprezentantům. Univerzitám se do toho zatím moc nechce 

- Akademická reprezentace – J. Lukš odstoupil, připravuje se výběrové řízení na 
vedoucího akademické reprezentace 

- Info o akademických regatách 
- Přihlašování na univerzitní závody bude ve SPORTISu – sportovci startují za 

univerzity a ne za klub 
- Akademická komise podpoří kluby, které budou hostit studenty univerzity 
- Studium v zahraničí – možno získat stipedium v USA.  
- Dotazy :  
- P. Šveňha:  závodníci by si měli rozhodnout, zda pojedou za univerzitu či za klub.  
- V. Kučera: je možno si zajet limit na 2km na trenažéru i na akademické regatě. Je 

třeba dopředu informovat S. Coxe.  
- D. Macháček: - jaká je situace při snaze o zařazení veslování do univerzitních osnov? 
- T. Macas: - snaží se prosadit na UP. Model – studenti si zvolí volitelný předmět 

veslování a ti nejšikovnější jsou členy UK. Letos již funguje spolupráce ČVK Brno a 
MU Brno.  
 

6.   Dotazy směrem ke klubům  
- Rozdělení závodu žen na Primátorkách na závod žen a závod juniorek 
- Zástupci klubů jsou PRO SPOLEČNÝ ZÁVOD S VYHLÁŠENÍM OSMY ŽEN A 

JUNIOREK ZVLÁŠŤ. 



 
- Rozdělení závodu osmiveslic žen na MČR družstev na závod žen a závod juniorek 
- Zástupci klubů jsou PRO 

 
- Sloučení závodu osmiveslic juniorů a mužů na MČR družstev  
- Zástupci klubů jsou PROTI 

 
- Kategorie 2- dky a 2- jky na MČR na dlouhé dráze.   
- Zástupci klubů jsou dorostenek PRO  
- U juniorek je názor PRO PONECHÁNÍ 

  
- TV přenos z MČR žactva – rozšířit i na MČR dorostu, juniorů a seniorů 
- Žactvo ANO 
- Druhé MČR s otazníkem  

 
  

7.  Sportcentrum Račice  
- Stravování v Račicích -  v loňském roce se do června pracovalo s týmem vlastních 

kuchařů. Letos se jedná o novém řešení.   
- Snídaně – v loňském roce byl zájem o snídaně za 70,-Kč výrazně nižší, než za 150,- 

Kč. Letos je návrh 100,- Kč pro dítě a 150,- Kč pro ostatní. Při větších skupinách lze 
dojednat zvláštní režim.  

- Podněty :  - ne plastové nádobí, více zeleniny nejlépe zeleninový bar s možností si 
volně zeleninu přidat. Bude výběr ze dvou jídel.  
  

- Ubytování – problémem je rezervace více míst na ubytování a následné rušení 
rezervací. Máme o 10% nižší výtěžnost areálu během MČR, než kanoisté. Jsou 
navrhována dvě opatření :  

 
 Budou prodávány celé pokoje, ne lůžka 
 Budou placeny zálohy  

-  Ohlasy :   
 prodej celých pokojů je problém pro některé kluby 
 zálohy jsou akceptovatelné  
 počet lůžek je závislý na postupu na regaty typu např. na KZ nebo 

MČR 
 stornopoplatky lze akceptovat 
 100 g maso pro starší žáky je málo 
 Nelimitovat velikost porce věkem, ale umožnit zakoupit klubům 

stravenky dle jejich objednávky větší porce i pro mladší 
 

- Pokud bude zájem o stravování během MČR na dlouhé dráze, lze to zorganizovat, 
ale je třeba včas objednat. 

- V letošním roce končí projekt Labské akademie veslování – bude k dispozici 
aplikace tréninkového deníku a na začátku sezóny budou organizovány workshopy  
 

 



 
 
 

8. Diskuse a dotazy 
- P. Šveňha – pořádání oblastního mistrovství Vltavy – připravuje se na úrovni VK 

Smíchov stavba mostu přes Vltavu, který má plánovány dva pilíře. Jsou očekávány 
komplikace při stavbě. 19.2. proběhne jednání na SPS.  

- P. Šveňha – výzva pro mimopražské kluby, aby si včas rezervovaly místo 
v loděnicích během Primátorek 

- P. Šveňha – pořadatelé Mistrovství Vltavy budou i v letošním roce z hlediska 
kapacity plat udělovat medaile pouze vítězi.  

- M. Jedlička – navrhuje uspořádat Mistrovství Vltavy v Třeboni 
- L. Ondráček – podporuje zrušení bodování v oblastních mistrovstvích, mnohdy je 

zde i kolize startu reprezentačních posádek ve starších kategoriích 
- Závěr – v letošním roce se bude evidovat počet startujících a počet lodí a vše bude 

vyhodnoceno. Zrušit bodování na oblastních přeborech. Medaile za první tři místa 
jen pro kategorie žáků.  

- P. Šveňha – Primátorky – letos 2 samostatné regaty. V pátek Univerzitní osmy 
Praha a v sobotu a neděli Primátorské osmiveslice 

- V. Chalupa – info o mořském veslování. Pokusí se uspořádat regatu. Navíc v srpnu 
se jede závod přes Lipno.  

- D. Macháček – v minulém týdne proběhlo jednání s vedení Dánského svazu 
veslování s možností zapůjčení lodí a zajištění cenově přijatelného ubytování. 
Předběžný termín je září. 

- M. Podrazil – už se ví program OH 2024 ?  
- D. Macháček - Ne, zatím ještě ne.  
- P. Šveňha – byl uvolněn průjezd mezi břehy a starty ?  
- D. Macháček – bude to upraveno a otevřeno na jedné straně 
- T. Klíma– odkdy se vaří na kanále ?  
- M. Kurfirst – od poloviny března jsou objednáni Švédové, bude se vařit. Je možno 

přijet i dříve.  
- M. Kurfirst – je na prodej rozestavěná budova u kanálu 
- M. Jedlička – proč se zrušily dvojky bez kormidelníka od dorostu výše ? 
- R.  Staněk  – proč se účastní slovenské kluby MČR ? U žáků to poškozuje české 

kluby.  
- J. Strnad – účast A. Šantrůčkové v jízdě na veslařském trenažéru.  
- D. Macháček – P-ČVS rozhodlo o financování pouze 2 startujících v kategorii 

dospělých, kteří splní limit.  
- L. Baierling – proběhla rekonstrukce sociálek na loděnici v Třeboni. Dráha a plata 

jsou schválena. Řeší se úvaziště.  
 


